
 
 
Skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 12. december 2023 
Mødet finder sted i tidsrummet kl. 17.30-19.00. Herefter vil der være en let anretning i anledning af julen. Tilmeld 
derfor jeres deltagelse til Jette på kontoret. 

 
Afbud fra: Jesper 
Mødeansvarlig: EWL 
Mødested: Skolens kontor 
 

EWL – Eva Willaing Lock 
JH – Jesper Hansen 
LVH – Linda Vestergaard Hansen 
VDP – Vivi Dalsgaard Pedersen  
LBK - Line Bøtner Kristensen 

AL – Anne Lind-Hansen 
BBC – Bo Bak Christiansen 
JJF – Johnnie Fischer 
CJ – Charlotte Jørgensen 
SE – Steffen Eriksen 

 

Pkt. Indhold Bilag Tids- 
Ramme 

Ansvarlig Forventning 

1. Godkendelse af referat  5 min EWL Godkendelse 

 Referatet fra sidste møde godkendes på næste møde. 
 

2.  Styrkede pædagogiske læreplaner  10 min JJF Kort status siden sidst 

 Det fine oplæg og drøftelsen fra sidst er bragt videre i SFO og fremadrettet arbejdes der videre med at: 
Ensarte nyhedsbrev fra SFO´en. 
Aktiviteter på tværs af årgange 
Science ind SFO´ens aktiviteter. 
 
Husk også information til SFO2 – måske kan det tænkes ind i det skolens nyhedsbrev. 
De pædagogiske læreplaner tages op igen på et bestyrelsesmøde efter sommerferien.  
 
Bestyrelsen gave en positiv tilbagemelding på oplæg fra medarbejdere og den efterfølgende drøftelse. 
 

3. Princip omkring klassesammenlægninger x 35 min CJ Godkendelse 

 Princippet er ikke godkendt, da afsnittet om klassedeling, skal have samme opmærksomhed som 
klassesammenlægning. Processen kan være stort set enslydende. 
Afsnittet om klassedannelse til 0. klasse skal også genbesøges og evt. justeres, så processen beskrives i et 
omfang, som passer til de øvrige afsnit i princippet. Desuden skal emnerne for klassedannelse tilpasses 
praksis. 
 

4.  På vej mod en ny ungedidaktik  15 min SE, CJ Orientering 

 Steffen præsenterede overvejelser og proces. Hvilke radikale greb, vi vælger skal sendes til skoleafdelingen 
senest 26. januar 2024. Gode og positive drøftelser. Bestyrelsen informeres løbende.  
 

5. Trafikevent  5 min Trafikudvalg Status og drøftelse 

 Det er et ønske at uddele refleksovertræk eller reflekser til 350 elever i de mindste klasser og 
Heldagsafdelingen. Skolen er villig til at supplere økonomien, så der er penge til at komme i mål med 
behovet. 
Det er bevidsthed om, at ikke alle elever får en enhed, men de kan tilgodeses en anden gang. 
Hvis der er behov for at søge sponsorater en anden gang, så skal vi være tidligere ude 
 

6. Orientering  
Nyt fra formanden  
Nyt fra ledelsen 

- Tidsbegrænsede ansættelser 
- Udearealer 

 15 min EWL, CJ Orientering 

 Eva vil gerne have nyhedsbrevet ud 13. december, da det er færdigt. Der skal lige en lille inspirationstekst 
med nyhedsbrevet, når det lægges på overblikket. 
Formanden ønsker lidt mere opbakning fra alle lærere ift. udeaflevering. Ledelsen går videre med det. 



 
Charlotte fortæller, at der har været ansættelsessamtaler til 4 tidsbegrænsede pædagogstillinger. 
Charlotte fortæller, at der er helst faste aftaler omkring vedligehold af udearealer. Men er der store 
mangler/uhensigtsmæssigheder kan Charlotte henvende sig til by og kultur. 
Alle meddelelsesbogen er stort set udgivet alle steder. Meddelelsesbogen skal evalueres i februar Det 
ønskes at bestyrelsen vil være en del af denne evaluering på bestyrelsesmødet i januar 
En generel tilladelse til brug af hal er tæt på at være i hus.  
Der er en generel opmærksomhed på, at håndværkene i huset ikke nødvendigvis kender de overordnede 
tidsplaner og opgaver. 
 

7. Evt. 
 

 5 min Alle  

 

 Kommende møde 23. januar 2024 
 
Kommende emner: 

 
 

 

    
 

 


